

الإفصاح عن معلومات جوهرية

تعلن شركة ناس المؤسسة ش.م.ب (مقلة) عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Disclosure of Material Information

Nass Corporation B.S.C. (closed) would like to announce the following material information:

Date	25 January 2026 25 يناير 2026	التاريخ
Company Name	ناس المؤسسة ش.م.ب (مقلة) ("شركة ناس" أو "الشركة") Nass Corporation B.S.C. (closed) ("NASS" or the "Company")	اسم الشركة
Trading Code	NASS	رمز التداول
	إعلان شطب إدراج أسهم شركة ناس المؤسسة ش.م.ب. (مقلة) من بورصة البحرين	الموضوع
Subject	Announcement of Final Delisting of Nass Corporation B.S.C. (closed) Shares from the Bahrain Bourse	المعلومات الجوهرية
	<p>بناءً على قرارات الجمعية العامة غير العادية لشركة ناس المؤسسة ش.م.ب، المنعقدة بتاريخ 7 أغسطس 2025، بشأن موافقة المساهمين على شطب أسهم الشركة من بورصة البحرين، وتحويلها إلى شركة مساهمة مقلة، وذلك بعد استيفاء جميع المتطلبات المتعلقة بشطب الأسهم.</p> <p>وعليه، فقد تم استكمال إجراءات تحويل الوضع القانوني للشركة بنجاح إلى شركة مساهمة بحرينية مقلة ابتداءً من 21 يناير 2026، وسوف يتم إلغاء إدراج الأسهم في بورصة البحرين ابتداءً من يوم الخميس الموافق 29 يناير 2026.</p> <p>ونظراً لشطب أسهم الشركة من بورصة البحرين، فلن يتم إصدار أي إعلانات أخرى عن طريق بورصة البحرين، وللابلاغ على مزيد من المعلومات يرجى زيارة موقع الشركة الإلكتروني <a href="http://www.nasscorporation.com">www.nasscorporation.com</a>. ولأي استفسارات أخرى، يرجى التواصل مع الشركة عبر البريد الإلكتروني <a href="mailto:compliance@nasscorporation.com">compliance@nasscorporation.com</a></p>	



<b>Material Information</b>	<p>Pursuant to the resolutions of Nass Corporation B.S.C. (the "Company") extraordinary general meeting held on 7 August 2025 whereby its shareholders approved the delisting of the Company's shares from the Bahrain Bourse, and the conversion of the Company to a closed shareholding company, , following the fulfillment of all requirements related to the shares delisting.</p> <p>In light of the above, the Company's legal status was successfully converted to a Closed Bahraini Shareholding Company as of 21 January 2026, and the shares will be delisted from the Bahrain Bourse effective from 29 January 2026.</p> <p>As the Company will be delisted from the Bahrain Bourse, no further announcements will be made on the Bahrain Bourse and further information can be found on the Company's website <a href="http://www.nasscorporation.com">www.nasscorporation.com</a>. Any queries should be directed to <a href="mailto:compliance@nasscorporation.com">compliance@nasscorporation.com</a>.</p>	
<b>Impact on Financial Position</b>	<p>لا توجد None</p>	الأثر على المركز المالي
<b>Previous relevant disclosure (if any)</b>	<p>11 August 2025 7 August 2025 17 July 2025 14 July 2025 23 June 2025 22 June 2025 11 June 2025 2 June 2025</p>	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)
<b>Name</b>	Ramesh Panigrahi	الإسم
<b>Title</b>	Manager – Audit & Compliance	المسمن الوظيفي
<b>Company Seal</b>	<p><b>Signature</b></p> 	